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Introductie 

Bij de eerste besmettingen van bedrijven met een SARS-CoV-2 besmetting zal altijd de Tweede 
Kamer geïnformeerd worden door middel van een brief. In deze brief staan veelal ook de 
maatregelen die genomen worden om de ziekte onder controle te krijgen. Na verloop van tijd, 
zoals in deze fase van de huidige problematiek SARS-CoV-2 en nertsen, zullen geen aanvullende 
maatregelen meer genomen worden terwijl er via de meldplicht of op andere wijze nieuwe 
bedrijven besmet verklaard worden. De vraag is hoe deze besmettingen te melden. 

In de kamerbrief van 15 juni 2020 is reeds aangekondigd dat over eventuele nieuwe besmettingen 
de Kamer in het vervolg in bredere Kamerbrieven over SARS-CoV-2 bij nertsen zal worden 
geïnformeerd. 
 

Advies 

Het advies is om: 

− deze besmettingen in de loop van de SARS-CoV-2 uitbraak openbaar te maken via een 
persbericht op de website van LNV en/of VWS. 

 

Achtergrond 

Er is geen standaardmethode om besmettingen in de loop van een dierziektecrisis bekend te 
maken. De NVWA houdt op haar website geen overzicht bij van het aantal besmettingen en lijkt 
daarmee niet het platform hiervoor. 

Als er een brief naar de kamer wordt gestuurd over een besmetting van nertsen met SARS-CoV-2 
wordt ook een persbericht gemaakt en worden Q&As gemaakt. Dit is dus geëigende methode om 
een besmetting bekend te maken. In het verloop van deze SARS-CoV-2 uitbraak is het voorstel 
deze middelen te blijven gebruiken, echter de volgorde aan te passen waarbij er eerst een 
persbericht verschijnt alvorens de besmetting in een kamerbrief wordt meegenomen. Hiertoe kan 
worden besloten omdat de eerste bevestigde gevallen van SARS-CoV-2 in dieren bijzonder zijn en 
er maatregelen worden genomen om de uitbraak te bestrijden. In het geval van nieuw 
geconstateerde besmettingen tijdens de crisisfase worden er geen aanvullende of nieuwe 
maatregelen genomen, en is er behalve het nieuw-besmette bedrijf te weinig te melden om een 
volledige kamerbrief over op te stellen.  

In het geval van nieuwe besmettingen bij nertsenhouderij zal altijd eerst de gemeenten en 
nertsenhouders zelf worden geïnformeerd alvorens het op de website geplaatst zal worden. 

Deze wijze van communiceren heeft eerder plaatsgevonden tijdens uitbraken met hoogpathogene 
aviaire influenza in 2014 en 2016. Deze verandering van strategie zal aan de kamer moeten 
worden medegedeeld. 
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